
Ана Брнабић: Види се светло на крају тунела, назире се крај епидемије коронавируса у Србији; Поносна сам како се бори Вучић, све смо урадили у демократском маниру и потпуно транспарентно
среда, 15 април 2020 22:30

 Председница Владе Србије изјавила је да се поводом епидемије коронавируса у Србији
"полако види светло на крају тунела" и да се "назире крај ове епидемије".

  

Брнабић је изјавила да је то "огроман успех за нашу земљу и све нас", и додала да се
због тога "екстремно емотивно поноси са својом земљом, нашим системом, здравственим
радницима, председником, Владом и нашим градјанима".
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"Чини ми се да смо надомак да изгурамо ово. Данас је 41 дан, сутра завршавамо шесту
недељу, у петак почиње седма недеља, очекујемо да полако приводимо крају епидемију,
успели смо да одржимо ствари под контролом", казала је Брнабић и додала да је важно
да сви остану дисциплиновани и да наставе да се придржавају свих прописаних мера.

  

Брнабић је рекла да су тренутно "све снаге фокусиране да се сузбије епидемија у Нишу,
Алексинцу, Пожаревцу и Ћуприји", као и да је важно да се и остатак Србије придржава
рестриктивних мера и дисциплине.

  

"Видели смо земље где су била два удара јер су се прерано опустили", казала је
Брнабић.

  

На питање новинара како то да број оболелих од коронавируса ипак из дана у дан расте
Брнабић је одговорила да је то последица повећаног броја тестирања, које прелази
2.500 тестова дневно, због кога могу да се тестирају и они са блажим симптомима.

  

"Проценат позитивних у односу на тестиране или стагнира или благо пада", казала је
Брнабић и додала да је проценат позитивних на корона вирус у односу на број
тестираних на дневном нивоу највише износио 30 одсто, док је данас тај број износио 14
одсто од укупно тестираних у протекла 24 сата.

  

"О респираторима ћемо положити рачуне после ванредног стања"

  

Премијерка Ана Брнабић рекла је да ће после ванредног стања полагати рачуне о
куповини респиратора.

  

Председница Владе Србије Ана Брнабић изјавила је данас да ће на питања о томе како
се набављају респиратори, и да ли се за то расписују јавне набавке, "после ванредног
стања изаћи и грађанима положити рачуне колико су респиратора купили, од кога и
колико су новца за то потрошили".
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Брнабићева је за телевизију Пинк изјавила да је "страхотно помислити да смо ми можда
желели да украдемо неки новац преко респиратора".

  

"Мислим да људи који то мисле или инсинуирају не желе добро својој држави јер се ми
налазимо у ситуацији у којој друге земље користе своје безбедносне службе да дођу до
респиратора. Ако желите данас да бирате између потпуно регуларног процеса јавне
набавке или сачувати људске животе, ми смо изабрали да сачувамо људске животе",
казала је Брнабићева.

  

Она је на критике које се чују од опозиционих странака и медија за "кршење Устава и
успостављање ауторитарног режима" у ванредном стању рекла "не зна да ли ти људи
уопште виде и знају где живе и у каквом свету".

  

"У свету где је респиратор апсолутно најцењенија роба, цењенији од злата, од било
чега. Где немате више никаква правила, да не причам о јавним набавкама, него ни да
кад нешто уговорите и платите и да вам се испоручи. Ни то се не дешава, да је неко
платио па се пошаље у ту земљу преко друге земље, па их та земља задржи", рекла је
српска премијерка.

  

Брнабићева је оценила да је на "непрофесионални чланак у америчким медијима", да се
у Србији увођење ванредног стања користи за успостављање ауторитарног режима
одговорила да "власт у Србији, председник и Влада могу упркос свим изазовима које
доноси корона вирус да сачувају и демократију и људске животе".

  

"Ми ванредно стање нећемо држати ни дан дуже него што је потребно. Све смо урадили
у демократском маниру и потпуно транспарентно", рекла је Брнабићева.

  

Она је рекла да је "поносна како се ми боримо, односно како се бори Александар Вучић",
као и да "има још респиратора који су на путу за Србију".

  

 3 / 4



Ана Брнабић: Види се светло на крају тунела, назире се крај епидемије коронавируса у Србији; Поносна сам како се бори Вучић, све смо урадили у демократском маниру и потпуно транспарентно
среда, 15 април 2020 22:30

"Он је преузео на себе бригу око респиратора, он је преузео свој кредибилитет да наши
лекари не морају да бирају кога ће оставити у животу", рекла је Брнабићева и додала да
је у Србији тренутно 128 особа на респираторима, што значи да нешто више њих
користи, и да се неки респиратори користе за кисеоник.

  

(Бета)
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